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Færgeruterne er afgørende for 
Bornholms udvikling

Bornholm er i udvikling. Færgeruterne til Ystad 

og Køge er med til at drive den positive 

udvikling på Bornholm.

En udviklingstrend på Bornholm med flere 

besøgende og mere fragt, skal der planlægges for 

i god tid. Hvis ikke kapaciteten følger med i tide 

begrænser det udviklingen – som så leder til en 

endnu lavere transportaktivitet

Den dynamiske prisstruktur skal genbesøges
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